



INFORMAȚIE IMPORTANTĂ!

Casa Teritorială de Asigurări Sociale Cahul informează că, în conformitate cu Legea bugetului asigurărilor sociale de stat pe anul 2026 și anexa nr. 1 la Legea nr. 489/1999 privind sistemul public de asigurări sociale, pentru anul 2026 taxa fixă anuală a contribuției de asigurări sociale de stat este stabilită pentru următoarele categorii de plătitori:

Persoane fizice care desfășoară activitate de întreprinzător, fondatori de întreprinderi individuale, fondatori de gospodării țărănești (de fermier) și alte persoane prevăzute la pct. 1.6, 1.7 și 1.8 din anexa nr. 1 la Legea nr. 489/1999 – **22 878 lei.**

Avocați, notari, executori judecătorești, mediatori și alte persoane care exercită profesii în domeniul justiției, conform pct. 1.61 din anexa nr. 1 la Legea nr. 489/1999 – **30 966 lei.**

Persoane care nu sunt menționate expres în anexa nr. 1 la Legea nr. 489/1999 și care se asigură individual pe bază de contract încheiat cu Casa Națională de Asigurări Sociale – **22 878 lei.**

Persoane fizice proprietari sau arendași de terenuri agricole care lucrează terenul în mod individual – **5 827 lei.**

Achitarea contribuției se efectuează anual, cu respectarea condiției minime de 1/12 din suma anuală pentru fiecare lună de asigurare, perioada achitată fiind inclusă în stagiul de cotizare.

Prezenta informație are caracter informativ și se aplică începând cu data de 1 ianuarie 2026.